
 

 الأول المستوى: 

 اللغة العربيةالمادة: 

  9/2025/ 28: تاريخ التسليم

Level: One 

Subject: Arabic Language 

Due date: 28/09/2025 

: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي. ملاحظة مهمة  

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book. 

 

للتأكد من الأستيعاب وإتباع  والتمرين على كتابتها 1من كتابي   74)د( على الصفحة   حرفال مراجعة أشكال •

 الصحيحة عند رسمها. الخطوات 

 مع الحرف )د( والتمرين على كتابتها لغرض التأكد من الإستيعاب.  تخدام الحركات مراجعة إس •

 أدناه للتأكد من ترسيخ الفهم والإستيعاب.  ينالتمار حل •

• Revise the patterns of letter (Daal) on P.74 from My Book 1 and practice writing them to 

verify clear understanding of the correct steps when drawing the letter. 

• Revise the short vowels and practice writing them with letter (Daal) to verify clear 

understanding. 

• Do the exercises below to ensure and demonstrate clear understanding. 

 

                                                           مرات لغرض التحضير للإملاء داخل  الف صل مع كتابة معنى كل كلم  5أدناه  حروف: كتابة الالتمرين الأول 

Exercise 1: Practice writing the letters shown below 5 times in preparation for the spelling 

test in the classroom and write the meaning of each word. 

 ا د                      د                      د                     د                    د  

 

 

 

 

 

 

 

 رسموه على دفتر الواجب البيتي. إحولكم عن شيء يبدأ بحرف الدال و إبحثواثاني: التمرين ال

Exercise 2: Look around you for something that starts with the letter Daal and draw it in 

your homework book. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 إملؤا الفراغ بالشكل المناسب لحرف الدال: التمرين الثالث: 

Exercise 3: Fill in the blanks with the correct shape of the letter Daal: 

 
 

 : لمناسب ا رقم الصوت أدناه ب شكل كل حرف وال    ص   الرابع:التمرين 

Exercise 4: Join the shape of the letter below to the number of the appropriate sound: 

 A 1 DAAA    د  

 B 2 D    د  

 C 3 DA    د  

 D 4 DI    د  

 E 5 DU دا

1 2 

3 4 


